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INTERPELACJA 

Proszę o sprawdzenie możliwości udostępnienia w okresie zimowym (do godz. 1900) 

pomieszczeń znajdujących się w dyspozycji urzędu miasta Grodzisk Maz. na dworcu PKP, w celu 

udostępniania ich jako poczekalnie dla uczniów naszych szkół średnich oczekujących na pociągi czy 

autobusy do odległych miejscowości naszego powiatu i powiatów ościennych. 

Obecnie uczniowie dojeżdżający do naszych szkół niejednokrotnie siedzą na posadzce dworca miedzy 

kasami biletowymi a toaletami w warunkach trudnych do opisania. 


